

CONTENTS

Synthesis, Characterizations, and Crystal Structure of Copper(II) Complex Containing, 2,6-Pyridinedicarboxylate and, 1,2-Bis(4-pyridyl)ethane	Fwu-Ming Shen	1
Health Belief Toward AIDS Among Juvenile Delinquents In A Community Setting	Huey-Fen Wang, Mei Chang	9
DCC-GARCH Model for the Dynamic Relationship of the Nikkei 225 Stock Index and Futures Returns	Yi-Wen Wang, Shi-Chang Lee, Yen-Hsien Lee	21
Effects of Music Enhanced Physical Therapy on Treatment Outcomes of Persons with Severe COPD	Yu-Ling Chen	35
A Case Study of Enhancing Teacher Knowledge	Yi-Ching Huang	59
The Poems of Analyzed Theories in Journey of Yangtze Gorges that the Four Great Poets Traveled by the Time of the Tang Dynasty	Yu-Fang Chang	71
Specific Practice of the「Dual Evidences Method」— The application of Wang Guo-Wei's Ancient Writing Observation and Interpretation in the Study of Chinese Literature and History	Hong-Kai Chang	105
Archery Performance Comparison between World Cup Female and Domestic Cup in 2005	Kuo-Bin Lin, Chi-Kuang Hwang	117

元培學報

第十三期

目次

● 2,6-吡啶雙羧基及 1,2-雙(4-吡啶)乙烷之銅(II)配位化合物之合成、鑑定、及其結構分析	沈福銘	1
● 某社區保護管束中的青少年對愛滋病的健康信念	汪惠芬、張媚	9
● 日經 225 股價指數與指數期貨報酬率之動態關係 DCC-GARCH 模型分析	王怡文、李世昌 李彥賢	21
● 音樂增進物理治療對嚴重慢性阻塞性肺疾病患的復健成效	陳譽齡	35
● 促進教師知識成長之個案研究	黃怡靜	59
● 唐代四大詩人長江三峽行旅詩析論	張玉芳	71
● 「二重證據法」的具體實踐—王國維古文字考釋在文史研究之運用	張鴻愷	105
● 2005 年世界射箭錦標賽女子成績與國內選手之比較	林國斌、黃啟光	117

元培科技大學圖書館



J000364

元培科技大學 編印

中華民國九十五年十二月